
Protokoll 
Elevråd – Hortlax skola 

Dag:  2015-03-10 

Tid:  kl. 14.00 

Plats: Elevrådsrummet 

§1 Mötet öppnas 

 Jens öppnar mötet 

§2 Godkännande av dagordningen 

§3  Närvaro  

 7A, 7C, 7E, 8C, 8D, 8E, 9A är här. 

§4 Val av justerare 

Benjamin Jonsson 8C 

§5 Föregående protokoll 

§6 Ekonomisk redovisning 

52 162 kr 

§8 Skolmaten 

Vi har bjudit in kostchefen Maria Stoltz och argumenterar för att 

morötterna i köttfärssåsen ska tas bort. Hon förklarar att 

skolmåltiden följer livsmedelverkets rekommendationer där det 

t.ex. står hur många serveringar mjölmat och nötkött man får ha 

under året och att man ska verka för att minska köttkonsumtionen; 

både för miljön och hälsan. De vet att köttfärssås är populär mat hos 

elever och för att få servera kött fler gånger, och ändå hålla sig inom 

rekommendationerna, blandas köttfärs med morötter. I 

rekommendationerna står att vi behöver minska på köttmängden 

och öka fibermängden, därför serveras råris och bulgur. Det kom 

också fram att många elever och klasser inte tycker att morötterna 

gör någon skillnad i köttfärssåsen och att de gott kan vara där.  



Lösningen blir att köttfärssåsen kommer att kokas längre så att 

morötterna inte syns. Vi är också för att de testar att blanda linser i 

köttfärsen istället för morötter.  

Vi diskuterade även andra frågor:  

Maria säger att eleverna dricker mer vatten och mindre mjölk sedan 

matsalen är ombyggd. Hon vill uppmana eleverna att dricka mer 

mjölk.  

Vi tycker att det ska serveras en vegetarisk rätt för alla en gång i 

veckan. T.ex. vegetariska rätter som är goda: wok, tortellinigratäng 

och falafelburgare. 

Vi önskar chicken nuggets och kyckling tacos på matsedeln.  

Plättarna kommer inte från Polen utan från Laholm. 

 

 

§9 Mötet avslutas 

  

   

Justerare   Benjamin Jonsson 8C 

________________________________ 

 

  

  

 


